
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-06, § 15 

 

 Tid Måndagen den 6 februari 2012 kl 15.45 – 17.30 
   

 Plats Balingsholm kursgård, Huddinge 
   

 Justerat Måndagen den 13 februari 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M) §§ 1-7  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Åsa Wester (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Jonas Nilsson (M) 

Fredrik Canerstam (S)  för Mikael Magnusson (S) 

Viktor Strååt (M) §§ 8-23  för Per Ola Bosson (M) 

  

Ersättare: 

Viktor Strååt (M) §§ 1-7  

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C)  

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP) §§ 1-15, 17-23  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Gustaf Landahl, Håkan Andersson, Ingrid 

Mårtenson, Malin Ekman, Margareta Widell, Pia Winbladh Högfors och Ulf 

Mohlander, samt biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 

 

 

 

 



  

 § 15 
Rapport från Stockholms energidag 
Dnr 2011-21834 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner avrapporteringen av Energidag 

 2011. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 23 januari 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Miljöpartiet ställer sig självklart positivt till att Stockholms invånare på olika 

sätt ska få ökad information om Stockholms utsläpp av klimatgaser och hur 

man kan påverka sina klimatutsläpp. En klimatdag är dock långt ifrån 

tillräckligt för att föra ut tillräckligt med information, och vi skulle gärna se fler 

initiativ med olika innehåll för att öka allmänhetens kunskap i frågan. Vi frågar 

oss även hur de medskickade medborgarförslagen från klimatdagen kommer att 

utnyttjas/förverkligas. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


